

THE QUADRANT / THE CANADIAN GUNNER
LE QUADRANT / L'ARTILLEUR CANADIEN
Subscription Form / formulaire d'abonnement

Please check the appropriate box for the publication(s) you wish to order. All prices are in Canadian Funds
Indiquer votre choix d'abonnement. Tous les prix sont en dollars canadien

Both *'The Canadian Gunner'* and *'The Quadrant'* for only \$20.00 for a one year subscription.
Les deux publications, *"L'Artilleur Canadien"* et *"Le Quadrant"* au montant de \$20.00 par année.

'The Quadrant' is published two times a year and is available for a low yearly subscription fee of \$6.00.
"Le Quadrant" est publié deux fois par année et est disponibles au coût de 6.00\$ par année.

'The Canadian Gunner' is published annually. This publication is the yearbook of The Royal Regiment of Canadian Artillery and is available to subscribers for only \$16.00.
"L'Artilleur Canadienne" est publié annuellement. Cette publication est la revue annuelle du Régiment royal de l'Artillerie canadienne. Il est disponible pour seulement 16.00\$.

PLEASE PRINT/ S.V.P. ÉCRIRE EN CARACTÈRE D'IMPRIMERIE

Name
Nom _____

Address
l'Adresse _____

City
Ville _____

Prov
Prov _____

Postal Code
Code postal _____

Phone
Numéro () _____

e-mail
courriel _____

Make cheques payable to The **RCA Regimental Fund**. Please send this form and payment to the address below.

Paiement par chèque adressé au **RCA Regimental Fund**. Envoyez ce formulaire et le paiement à l'adresse suivante.

Regimental Headquarters
The Royal Regiment of Canadian Artillery
Canadian Forces Base Shilo
Box 5000 Stn Main
Shilo, MB R0K 2A0